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Duvberget u p a 
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Protokoll 2015-10-14 (Årsmöte no. 79) 
 

0. Inledning 
a. Ordförande Ulf Gunninger hälsade alla välkomna till detta det 79:e 

årsmötet i föreningens historia. 
 

1. Val av ordförande för dagens förhandlingar 
a. Föreslagen ordförande för dagens möte, Ulf Gunninger, valdes 

enhälligt. 
 

2. Val av sekreterare för dagens förhandlingar 
a. Föreslagen sekreterare för dagens möte, Fredrik Stenson, valdes 

enhälligt. 
 

3. Frågan om kallelse behörigen skett 
a. Ulf frågade stämman om kallelse behörigen skett (vilket innebär att 

kallelse skall ut >2 veckor innan mötet).  Mötet svarade med ett 
enhälligt ja. 

 
4. Justering av protokoll 

a. Protokoll från förra årets årsstämma lästes igenom av mötesdeltagarna. 
Högläsning av punkt 9 och framåt. Protokollet godkändes i sin helhet 
utan kommentarer eller justeringar. 

 
5. Styrelsens berättelse 

a. Styrelsens årsberättelse (innefattar perioden 2014-07-01 – 2015-06-30) 
höglästes i sin helhet av Ulf Gunninger. 
  

6. Revisorernas berättelse 
a. Revisorernas berättelse höglästes av föreningens revisor Sonny 

Hultman. 
Berättelsen innehöll inga oklarheter, utan revisor föreslog att bevilja 
styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 
7. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

a. Ordförande Ulf Gunninger frågade stämman om styrelsen skulle 

beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret.  Mötet svarade med ett 

enhälligt ja. 

8. Arvode till styrelsen och revisorer 
a. Förslaget att låta arvodet ligga fast, d.v.s. ingen ersättning, även för 

nästkommande år godkändes enhälligt. 
  



 

 
9. Val av styrelseledamöter 

a. Sittande (ej omval) 

i. Ordförande  – Ulf Gunninger 

ii. Kassör – Anders Sundh 

 

b. Beslut (omval/nyval) 

i. Sekreterare – Fredrik Stenson 

ii. Suppleant – Johan Hallnäs 

iii. Suppleant – Rita Mosavat 

iv. Festkommittén – Mari Gunninger, Karin Brunmark 

10. Val av revisorer 
a. Sittande (ej omval) 

i. Inga 

b. Beslut (omval/nyval) 

i. Revisor – Sonny Hultman  

ii. Revisorsuppleant – Johan Hallnäs 

 
11. Övriga frågor: 

a. Inval av nya medlemmar 
i. Inga nya medlemmar valdes in på årets stämma.  

b. Fest 2016: 
i. Efter viss diskussion enades stämman om att nästa år firar 

föreningen 79 år, d.v.s. 80-årsfirandet ligger först 2017. Nästa år 
blir således återigen en ”normal” grillfest i augusti. Siktet ställs in 
på att hålla festen lördagen den 20:e augusti 2016 hemma hos 
Karin och Johan. 
Intresseanmälan och förtydligande information skickas ut i god 
tid före, men lägg datumet på minnet redan nu! 

c. Föreningshemsida på Internet. 
i. Rita uttryckte intresse för att scanna in gamla kort på våra hus 

samt att ta nya kort och lägga upp på hemsidan. Rita undersöker  
med Lena om det går att få tillgång till kort från förr och 
välkomnade alla att ta nya kort på sina hus och förmedla via 
Rita. 

d. Trädfällning. 
i. Ulf ställde frågan om det finns ett intresse av att gemensamt 

anlita en trädfällare för att förhoppningsvis få en bättre totaloffert. 
Flera uttryckte intresse för detta, varför Ulf kollar vidare och 
kontaktar de intresserade (Fredrik, Kjell, m fl) 
 

 
 
…………………………………  ………………………….…… ……………………………….. 
Ulf Gunninger, ordförande  Anders Sundh, kassör Fredrik Stenson, sekreterare 


